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Iohannis, despre scutirea de impozit pentru IT-isti: Trebuie sa gândim daca dorim

sa introducem impozitarile sau progresiv

Presedintele Klaus Iohannis a sustinut, luni, ca ideea unui tratament fiscal egal este "în esenta adevarata",

dar ca trebuie avut în vedere faptul ca sectorul IT, unde salariile sunt scutite de impozit pe venit, a crescut

în zece ani de la "ceva nesemnificativ la 6% din PIB".

Şeful statului a fost întrebat daca ar trebui anulata scutirea impozitului pentru cei care lucreaza în domeniul IT, în

contextul în care premierul Ludovic Orban a declarat ca toti cetatenii ar trebui sa beneficieze de acelasi tratament

fiscal.

"În esenta este adevarat, orice câstig în România se impoziteaza. Însa trebuie sa vedem si cealalta parte. Aceste

scutiri care s-au facut în sectorul IT au facut ca sectorul, în doar zece ani, sa creasca de la ceva nesemnificativ la

6% din PIB si atunci trebuie sa gândim daca dorim acum sa introducem impozitarile sau progresiv. Este o discutie

care se va purta", a spus presedintele Iohannis, la Palatul Cotroceni.

Pe de alta parte, el a afirmat ca nu îi este teama de o crestere a deficitului bugetar, în contextul în care Ministerul

de Finante s-a împrumutat, iar punctul de pensie ar urma sa fie majorat cu 40% la 1 septembrie.

"Da, aud foarte bine avertizarile si de la Consiliul Fiscal, si de la BNR. Pentru acest an banii sunt prevazuti, dar cu

siguranta este o discutie care se va purta si în lunile urmatoare", a spus Iohannis, despre majorarea pensiilor.

El a fost întrebat si daca este de parere ca pensiile ar trebui sa fie majorate esalonat.

"Nu cred ca în aceasta seara lamurim chestiunea cu pensiile. Este o discutie mai lunga si, altfel decât cei care au

guvernat fara analize si fara studii, eu îmi doresc foarte mult ca acest Guvern sa analizeze profund, sa studieze cu

mare, mare responsabilitate întreaga chestiune. Împreuna si cu Casa de Pensii, cu reprezentantii pensionarilor, cu

sindicatele si asa mai departe, fiindca, pâna la urma, este în interesul tuturor sa se gaseasca cele mai bune solutii si

pentru autostrazi, dar si pentru pensionari", a spus Iohannis.
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